

# Referat fra Bestyrelsesmødet i Lellinge Beboerforening mandag den 2. september 2024 kl. 19:00

## **Til stede, fraværende og valg af ordstyrer og referent**

*Til stede var Susanne Kirkeby, Hans Henrik Juda, Peter Friis, Lars Sønderby, Preben Larsen, Lone Craig, Brian Sørensen og Jan Meilby.*

*Der var afbud fra Asger Hede.*

*Susanne Kirkeby var ordstyrer og Jan Meilby blev referent.*

## **Godkendelse af referat**

*Seneste referat blev godkendt.*

## **Økonomi**

*Peter oplyste at der var lidt over 66.000 kr. i banken og omkring 7.000 kr. kassen. Der var 266 betalende medlemmer, hvor 113 var senior-medlemmer, hvoraf 82 også er med i seniorafdelingen. Ved seneste Banko var der en indtægt på 8.500 kr. og en udgift på omkring 2.400 kr., hvilket gav et overskud på omkring 6.000 kr. Dertil kommer overskuddet fra Fastelavn og Halloween. Shelterne havde haft 105 bookninger / overnatninger og der er kommet mange positive tilkendegivelser fra brugerne. Der er solgt brænde for over 900 kr. og den samlede Indtjening har været 11.000 kr., med et overskud på 9.000 kr. Der kommer udgifter til Funder for vedligeholdelse af pladsen.*

*Der var enighed om at shelterne har været en stor succes.*

## **Udarbejdelse af dagsorden**

Hvis der er emner som ikke er på dagsordenen, men som ønskes behandlet, så er det under dette punkt at emnet skal tilføjes dagsordenen.

*Punkterne "Blomsterkummer", "Aktivitets Dag", "Banko", "Fællesspisning", "Halloween", "Landsbypuljen" og "Lellinge-filmen" blev tilføjet dagsordenen.*

## **Blomsterkummer**

*Der var enighed om at Beboerforeningen fremover skal skabe en struktur omkring vedligeholdelsen af kummerne. Til foråret 2025 brugers der midler til en forskønnelse af blomsterkummerne. Lone og Susanne arbejder med opgaven.*

## **Aktivets Dag**

*Brian fortalte om møder i sommerperioden. Der kommer til at ske det, at der kommer en særlig gudstjeneste - med koret - ved Shelterne den 15. september 2024 kl. 10:30.*

*Der tændes et bål så der kan grilles. Ved dårligt vejr gennemføres arrangementet i Kirken. Opgaverne i forbindelse med arrangementet blev fordelt.*

## **Banko den 27. november 2024**

*De praktiske opgaver blev fordelt.*

### **Fællesspisning**

*Planlægning af arrangementet fortsatte.*

*Der var enighed om - at tænke på - at sætte en tilmelding i gang. Der blev talt om hvordan arrangementet skal gennemføres i multihuset.*

### **Halloween**

*Der var enighed om at arrangementet starter i Kirken kl. 17:00, fortsætter med poster og slutter med kakao ved Shelterne.*

### **Landsbypuljen**

*Lone oplyste, at der ikke blev søgt økonomiske midler fra puljen denne gang. Lone og Lars arbejder videre.*

### **Lellinge-filmen**

*Brian fremviste den færdige film. Der var stor tilfredshed med resultatet som gav en retvisende fremstilling af Lellinge området. Der var enighed om at filmen var meget vellykket.*

### **Bordet rundt**

- *Lone talte om "tonen" på vores debatside. Den opleves som for hård i forhold til forventningen.*
- *Arbejdsgruppen om Stevnstrafikken, som Peter og Jan deltagere i, kommer med nyt på et senere tidspunkt.*

### **Næste møde**

*Næste bestyrelsesmøde afholdes torsdag den 3. oktober 2024 kl. 19:00 i Multihuset.*

### **Evt.**

*Intet.*